
 

 

 
Art. 12 vragen m.b.t. voortgang bouwen. 
 

- Aan de Pieter de Hooghstraat in Boven-Hardinxveld worden per raadsbesluit op 16 
september 2021 woningen gebouwd middels de Koopstart regeling om zo onze jongeren een 
kans te geven op de woningmarkt. Tot op heden is er niets gerealiseerd en is er radiostilte 
omtrent dit onderwerp. Wat is de actuele stand van zaken op dit moment?  
 

- Volgens dit artikel zou de verkoop beginnen in september 2022: 
https://www.hg24.nl/hardinxveld-giessendam-eerste-gemeente-met-koopstart-regeling/  
Wanneer gaan deze woningen in de verkoop?  

 
- Kan het college aangeven of er in de nabije toekomst nog meer woningen gebouwd kunnen 

gaan worden in de vorm van een koopstart regeling? Zo ja wat is dan het te verwachten 
termijn en zo nee wat is hiervoor de reden? 

 
- Wat is de actuele stand van zaken m.b.t. voortgang van project Nieuwe Nieuweweg en 

Midden-wetering? 
 

- Afgesproken in het coalitieakkoord dat we bouwen naar behoefte en vooral voor onze 
inwoners.  
De vraag is kan het college aangeven hoeveel woningen er op dit moment gebouwd worden 
in Hardinxveld-Giessendam? 
Kan het college aangeven of bij de verkoop van de huizen ook daadwerkelijk veel huizen 
verkocht zijn aan onze inwoners en of het woonplaatsbeginsel wordt toegepast voor de 
verkoop van huizen? 
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